

GFRK styrelsemöte 2023-06-01 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Helen Flood, Therese Wallinder, Kristin Nilsson, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Helene Flood

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Helen Flood.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-04-25 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Lovisa har återkommande möten med US för att stötta dem i deras arbete.
- Det har skett några avhopp från US sen senaste mötet.
- US har fått en egen informationstavla men den är inte färdig än.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Ridskolan går bra, planeringen inför nästa termin pågår. Grupperna börjar bli klara och möjligen blir det en grupp mindre till nästa termin, det blir bra för hästarnas med ett ridpass mindre.
- Hästarna mår bra. Man har haft en återkontroll av Stella, det går långsamt åt rätt håll men hon blir troligen borta ett år till. Larissa börjar komma in i verksamheten.
- Vi behöver köpa en ny häst till hösten
- Under sommaren sker ridläger under v.26 och v.31. Ridlägren för v.26 är fullbokade men under v.31 finns det fortfarande några platser lediga.

6. Anläggning

- På lördag 3/6 är det arbetsdag och då ska hagarna fixas inför sommararbetet. Det är svårt att få folk att hjälpa till och det är få anmälda även den här gången.
- Förberedelser görs för ny belysning vid ridbanan. Emilia har kontakt med Sundgrens Åkeri som ska sätta upp telefonstolpar att fästa belysningen i. Vi har inte fått något bidrag beviljat från kommunen för den belysningen.
- Det finns flera elarbeten som behöver genomföras. Belysningen i ridhuset behöver ses över, elen i hagarna behöver också ses över, elen har gått några gånger senaste tiden av oklar anledning. Belysningen ute ska ses över till hösten.

- Vi väntar på en offert från Wiiks rör kring vattnet till hagen. Det saknas 15m värmekabel som ska hindra att vattnet fryser på vinter. Den kabeln behöver bytas ut mot en längre.
- Takrenoveringen i stallet startar snart. Emilia har gjort ett förslag på boxplatsbyten under tiden. Ställningar ska byggas och berörda delar gränsas av så alla saker behöver plockas bort från dessa områden nu i närtid.
- Emilia och Lilian planerar för möte med kommunen i höst kring att isolera ridhuset.
- Fjärrvärmeutbyggnaden påverkar framkomligheten i skogen och ridspåret är begränsat.

7. Ekonomi

- Mariana redovisade ekonomin för januari till och med april och den följer budget. Mariana har bjudit in revisorn att medverka vid något möte i höst.
- Vi har inte möjlighet att få något elstöd utbetalt eftersom föreningen har haft fast elpris under februari 2022 till februari 2023.
- Nya räntor för lånet trädde i kraft 1/5 och ligger nu på 6,33%. Det ger en kostnad på 1000kr mer i månaden. Det är 740 000kr kvar på lånet.

8. Inackordering

- Antalet uppstallade minskar, vi kommer få 5 lediga boxar efter augusti och det börjar bli dags att annonsera ut platser efter sommaren.
- En personal per månad är planerad för att hjälpa till med stalltjänst för att minska arbetsbelastningen för de uppstallade.
- Nytt uppställningsavtal är utlämnat för påskrift.
- Ett hästägarmöte genomfördes 28/5.

9. Sponsring

- Olika sponsorpaket ligger nu utlagda på hemsidan. Emilia har redan fått några intresserade som kontaktat henne. Det finns 3 nivåer av sponsorpaket:
 Brons, 5 000kr. Skylt i ridhuset.
 Silver, 7 000kr. Hästsponsor, dvs skylt på vald hästs box och på tavla i stallet.
 Guld, 13 000kr. Skylt på väggen mot E16 samt hästsponsor.

10. Styrelsen

- Årshjulet: Styrelsen har gått igenom årshjulet och det ska kompletteras med några punkter. Styrelsen beslutade godkänna årshjulet med dessa ändringar.
- Ansvars- och beslutstablå: Styrelsen beslutade godkänna ansvars- och beslutstablån.
- Attestrutin: Styrelsen har gått igenom attestrutinen, inga kommentarer kring den. Attestrutinen godkändes.
- Vattenräkningen 2021-2022: Lilian har besökt Gävle Vatten och där tog man fram ritningar över området. Då har konstaterats att vattenledningen fram till oss är en privat ledning, den är inte kommunal. Den går via Sofiero så det avtalet kan inte sägas upp för då stängs även vattnet av för övriga i vattenföreningen. Gävle Kommun behöver alltså stå kvar på avtalet men utan någon kostnad. Kostnaden behöver fördelas ut på övriga andelar. Förslaget från Gävle Vatten är att vi installerar undermätare hos varje fastighet så att alla får korrekta mätningar.
 Vid mötet nämndes även att vi har för lågt tryck i systemet och att det möjligen kan bero på en vattenläcka någonstans.

- Granskning detaljplan Köpis: Lilian har läst igenom underlaget och framfört synpunkter. Farhåga finns att det kommer bli svårt att ta sig fram med bil och transport till stallet. Bland annat planeras att bron under E16 ska bli till för enbart gångtrafikanter och att vi inte kommer kunna använda den vägen att ta oss till stallet. Vi hänvisas i stället till vägen bakom XXL men den vägen är inte kommunal och ibland parkerar lastbilar så att det inte går att komma fram till vägen. Vi behöver i så fall upp med skyltar som tydliggör att vi använder den vägen.
- Åtgärdstrappan: Godkändes med mindre justeringar.

11. Tävling

- Medlemmarna i tävlingsgruppen har klivit av. Lovisa, Emilia A och Bengt tar över tävlingarna framöver.
- Ponnydressyren som var planerad framöver är struken men hästhoppningen blir av.
- På de senaste tävlingarna medverkade 60 ekipage på hoppningen och 40 på dressyren.

12. Personal

- Emilia A är sjukskriven så Sandra och Emilia D jobbar mer i stallet. Eventuellt är en till vikarie på gång.
- En ny ridlärare, Rosalie, är rekryterad och börjar i mitten av augusti.
- Evelina Söderström kommer för att ha träning med privatryttarna till hösten med start v.32.

13. Övrigt

- Kafeteriavverksamheten behöver komma i gång, Helene och Linda får ansvaret för det och ser till att det finns varor samt att medlemmarnas arbetspass kommer i gång. Vi ser över att ha en digital bokning på plats till hösten där medlemmar kan skriva upp sig på arbetspass. Under v.34 hjälps medlemmarna i styrelsen åt att bemanna kafeterian.

14. Medlemsinformation

Inget nytt.

15. Nästa möte

Nästa möte hålls 17/8.

16. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.